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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 
z 27. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 19. 9. 2018 

 
 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 

 
Začátek zasedání:  14:06 hod. 

Konec zasedání:  16.53 hod. 
 

Místo konání: Společenský sál KC Průhon, Socháňova 1220/27, Praha 17 - Řepy  

 

Přítomno: 19 členů ZMČ 

Omluveni: Jiří Masopust, Václav Kreisinger, Petr Stloukal, Jaroslav Hájek 

 

Ověřovatelé zápisu: MUDr. Antoine Katra, PhDr. Jindřich Kadlec  

Pro: 16, Proti: 0, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 1 

 

Návrhový výbor: Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc., Miroslav Bartoš, Martin Marek 

Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 1 

 

Návrh programu:  

 

27.1 Kontrola zápisu 

27.2 Slib člena ZMČ 

27.3 Volba soudkyně přísedící Obvodního soudu pro Prahu 6 

27.4 Úprava Jednacího řádu Zastupitelstva Městské části Praha 17  

27.5 Změny rozpočtu k 31. 7. 2018 

27.6 Změny rozpočtu k 30. 8. 2018 

27.7 Změny rozpočtu k 30. 9. 2018  
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27.8 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2018 

27.9 Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě Praha 6 - Řepy - Dodatek č. 3  

27.10  Výpověď Smlouvy o spolupráci mezi Městskou částí Praha 17 a korporací 

Infinit, s.r.o.   

 
• Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 14:15) 

• Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 16:00) 

 

 

Mgr. Jitka Synková 

• Navrhla zařazení pevného bodu - Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě  

Praha 6 - Řepy - Dodatek č. 3 (předpokládaný čas od 15.00 hod.). 

• Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep, jsou pozváni zástupci Městské policie 

- problematika bezdomovectví (předpokládaný čas od 16.00 hod.) 

 

 
Konečná podoba programu včetně navržených pevných bodů:  

 

27.1 Kontrola zápisu 

27.2 Slib člena ZMČ 

27.3 Volba soudkyně přísedící Obvodního soudu pro Prahu 6 

27.4 Úprava Jednacího řádu Zastupitelstva Městské části Praha 17  

27.5 Změny rozpočtu k 31. 7. 2018 

27.6 Změny rozpočtu k 30. 8. 2018 

27.7 Změny rozpočtu k 30. 9. 2018  

27.8 Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2018 

27.9 Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě Praha 6 - Řepy - Dodatek č. 3  

27.10  Výpověď Smlouvy o spolupráci mezi Městskou částí Praha 17 a korporací 

Infinit, s.r.o.   

 
•  Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 14.15 hod.) 

•  Pevný bod - Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě Praha 6 - Řepy -  

 Dodatek č. 3 (předpokládaný čas od 15.00 hod.) 

•  Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep, jsou pozváni zástupci Městské policie 

- problematika bezdomovectví (předpokládaný čas od 16.00 hod.) 

 

 
 

 

Doc. PaedDr. Jan Farkač 

• Jménem zastupitelů a přítomných hostů poblahopřál Starostce Mgr. Jitce Synkové 

k vítězství v soutěži o nejlepšího starostu, kterou pořádá Svaz měst a obcí České republiky, 

konané pod záštitou prezidenta republiky Miloše Zemana.  
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Hlasování o konečné podobě programu včetně navržených pevných bodů:  

 

Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 

 
1. Kontrola zápisu 

 

Diskuse: 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Vyslovil zásadní připomínku k zápisu, nelíbí se mu, jak se tady se zápisy pracuje  

a jak se k nim přistupuje. Se zápisem je manipulováno. Žádá, aby alespoň ve zkratce bylo 

uvedeno, kdo vystupoval a o čem mluvil a co řekl. 

 

Ing. Jaroslava Šimonová 

• Mám připomínku k bodu č. 2 – Dům s pečovatelskou službou – změny oproti původní 

projektové dokumentaci. Měli by být uvedeni všichni řečníci včetně zkráceného obsahu jejich 

sdělení. Ve svém příspěvku jsem informovala o stanovisku komise pro výstavbu domu 

s pečovatelskou službou v Řepích, která tyto změny nedoporučila včetně důvodů, které 

komisi k tomuto rozhodnutí vedly. Další připomínka se týká Us ZMČ 000038/2018, změny 

oproti původní projektové dokumentaci. Navrhuji vypustit bod č. 3 tohoto usnesení. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• V zápise bude zestručnění vystoupení diskutujících z minulého zastupitelstva. 

 

Dům s pečovatelskou službou - změny oproti původní projektové dokumentaci 

Projednáváno na mimořádném 26. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 17 dne 8. 8. 2018 

Diskuse: 

 

Martin Marek 

 

• Předložil a seznámil přítomné s projednávaným bodem. Jedná se bod, který byl 

předložen na minulém zastupitelstvu a byl stažen. Nyní je předkládán znovu v již upravené 

podobě. Nově je navrhováno zrušit asi dvě třetiny balkonů. 

 

Ing. arch. Pavel Lejsek 

 

• Jednatel firmy Šumavaplan, spol. s r. o. představil přítomným obrazovou prezentaci 

změn oproti původní projektové dokumentaci a vyvolal tak diskusi na téma nutnosti změn. 

Své příspěvky do diskuse přednesli zástupci občanů Řep a zástupci Klubu seniorů Centrum. 

Na některé stavebně technické úpravy a personální skladbu budoucích nájemníků upozornila 

paní Hanzlová a pan Hejnic. 

 

Mgr. Jitka Synková 

 

• MČ Praha 17 se podařilo získat 150 milionů z fondu dostupného bydlení.  

Na základě požadavku Magistrátu hl. m. Prahy jsme nabídli v nově budovaném domě 

rezervovat dvacet devět bytů, které magistrát sám následně obsadí novými nájemníky. Získání 
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dotace je skvělý výsledek. Byty určené pro obsazení magistrátem by byly ve třetím patře. 

Jedná se také o čtyři byty velikosti 3+k.k., které nabídneme magistrátu nebo si je ponecháme 

pro potřeby MČ Praha 17 s tím, že je nabídneme jako bonus novým zaměstnancům úřadu. 

Případně si je MČ Praha 17 ponechá jako krizové byty. 

 Co se týká úspor při výstavbě DPS, když se ze dvou třetin zruší lodžie a zůstanou 

pouze z jedné třetiny, úspora činí 40 milionů korun. Zároveň se tak každý byt zvětší  

o pět až šest metrů a vejde se sem tak více lidí. Lidé, kteří nebudou mít k dispozici balkon 

mohou využívat zahradu ve vnitrobloku. 

 

Hejnic, občan Řep, Klub seniorů Centrum  

 

• Když se staví DPS nemělo by tam být zároveň dostupné bydlení. Tím se mění 

charakter toho domu. Dům bude v jednom patře ubytovací a zbytek DPS. Pro mě ten dům tak 

neřeší, co by měl řešit. 

 

Miroslav Bartoš  

 

• Rád bych věděl, zda ti důchodci nakonec nebudou platit vyšší nájmy než lidé 

z magistrátu, aby nevznikl problém. Dočetl jsem se, že v administrativní části se nepatrně 

zmenšuje plocha místnosti pracovní terapie, zvyšuje se o tuto plochu kancelář, ruší  

se místnosti jako vodoléčba, masáže, elektroléčba, fyzioterapeut a na místo těchto místností 

jsou navrženy kanceláře. Je to tedy i administrativní budova. Nevidím v návrhu ekonomickou 

rozvahu pro jednotlivé varianty. Nevím, jak ten dům bude ekonomicky soběstačný nebo jak se 

bude muset dotovat. Pro mě jsou informace nedostatečné, já pro návrh hlasovat nebudu. 

 

Ing. Jaroslava Šimonová  

 

• Jako předsedkyně komise pro výstavbu DPS bych vás ráda seznámila se stanoviskem 

komise. V červnu se tato komise sešla a projednávala navržené změny, které jí byly 

představeny Ing. Lejskem. Tyto změny, jak jsem viděla byly opět změněny. Komise tyto 

změny nepodporuje. Je to z toho důvodu, že nestavíme DPS na jedno volební období, stavíme 

ho na skutečně dlouhou dobu, musíme tedy uvažovat do budoucna, tak aby vyhovoval všem 

požadavkům. Otázka snížení uživatelského komfortu – otázka lodžií. Lodžie představuje 

stavebně technický prvek pro snížení teploty v bytě. Není zde možné udělat průvan. Další 

problém je v souběhu dvou cílových skupin. Bylo přistoupeno na požadavek magistrátu kvůli 

dotaci. Komise navrhuje z důvodu souběhu zůstat u malých bytů, kde to riziko, že se tam 

dostanou různé nepřizpůsobivé rodiny bude menší. Dalším prvkem je zrušení prostor pro 

volnočasové aktivity. Charakter domu s pečovatelskou službou by měl být samozřejmě 

zachován pro seniory, a ne pro dostupné bydlení. 

 

Jaroslav Bíro  

 

• Komise pro DPS se podle mého názoru zabývá pouze expertními výstupy, názory a 

stanovisky. Nemám pocit, že by se zabývala finanční náročností celého projektu. 

 

Ing. Jaroslava Šimonová  

 

• Komise přímo ekonomiku stavby neřeší, ale vzala v úvahu to, co bylo dáno 

v dokumentech. Byla získána dotace plus to, co je v rozpočtu, a to na výstavbu stačí. Já jsem 

pro, aby se hledaly úspory, ale ne na úkor uživatelského standardu. 
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Mgr. Bořek Černovský 

• Domnívám se, že prezentace byla zmatečná. Zaplatili jsme projekt a teď ho 

překopáváme o sto osmdesát stupňů? Kdo to zaplatí? Důvodová zpráva předkladu obsahuje 

pouze dva řádky. Myslím si, že tady to šetření je šetření na nepravém místě. Řekl bych, že 

třeba na sportovní hale se nešetří, spíš přidává. Proč si MČ objednává nejdražší kapelu 

v Čechách? Proč zveme Lucii do Řep? Kdo chce jít na Lucii ať si koupí lístky. Čtyři roky 

jsme připravovali něco, co teď na poslední chvíli překopáváme? 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1  

 

 
2. Slib člena ZMČ 

Byl přečten slib. Zastupitel Petr Kubáč, DiS. složil slib podáním ruky Mgr. Jitce Synkové 

a pronesením slova „slibuji“ a ujal se svého mandátu. 

 
Interpelace členů ZMČ  

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Dodržování jednacího řádu - interpelace zastupitelů a jejich zveřejňování  

na internetových stránkách. Prověřit předání interpelace IT oddělení. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Soudní spor Dvořák – kdo nese odpovědnost za škodu, která vznikla MČ. Měl by být 

zjištěn konkrétní viník a zda po něm bude ztráta vymáhána. 

 

Právník ÚMČ 

• Tuto škodu nelze objektivně po nikom úspěšně vymáhat. Doba promlčecí již uplynula. 

 

Martin Marek 

• Mělo by být upřesněno, ve kterém roce kauza vznikla a od kdy v jakém období.  

Ve kterém roce vznikla skutková podstata toho, co bylo následně žalováno. Jakého volebního 

období se kauza týká. Já jsem na radnici od konce roku 2010, já jsem tu v tomto období ještě 

nebyl. Kauza vznikla již dříve. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Volební období, které předcházelo příchodu pana Marka na radnici jsem zodpovídal  

za finance a životní prostředí. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Vykrádání kontejnerových stání – ve svém volebním období jsem navrhl program 

rekonstrukce kontejnerových stání. Program byl započat a následně se přestal rozvíjet. 
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Kontejnerová stání se nemodernizují. Cílem programu byla jejich kultivace a především 

zamykání. Proč se kolem kontejnerových stání nic nedělá.  

 

Martin Marek 

• Mluvíme o volebním období 2010 – 2014. Chtěl bych přesně vědět, která kontejnerová 

stání pan Černovský rekonstruoval? Rekonstrukce kontejnerových stání pokračuje. Jednáme  

s jednotlivými SVJ ohledně jejich podoby. V současné době se projektují a není to lehká 

disciplína. 

 

 
3. Volba soudkyně přísedící Obvodního soudu pro Prahu 6 

ODLOŽENO 

 

Z důvodu nepřítomnosti žadatelky o funkci soudkyně přísedící Obvodního soudu  

pro Prahu 6. 

 
4. Úprava Jednacího řádu Zastupitelstva Městské části Praha 17 

Diskuse: 

 

Miroslav Bartoš 

• Požaduji, aby byl proveden zápis doslovný, pokud nebude archivován zvukový 

záznam, aby nebylo možné zpochybnit co zhotovitel zápisu zpracoval. 

 

Ing. arch. Michal Štěpař 

• Zvukový záznam neslouží pouze k vypracování zápisu, je to i informativní záležitost  

a kdokoliv z občanů se může dostavit a o záznam si požádat. Nevidím důvod,  

proč by se neměl uchovávat. 

 

Martin Marek 

• Navrhuji online audio přenos. Pro každého by tak byl dostupný a každý si záznam 

může poslechnout. 

 

Ing. arch. Michal Štěpař 

• Připojuji se k názoru pana Marka, osobně bych neměl problém ani s video online 

přenosem. 

Doc. PaedDr. Jan Farkač 

• S nápadem souhlasím, zajímavá bude především gestikulace řečníků, která mnohé 

napoví. 

 

Ing. Jan Černý 

• Bylo by dobré záznam uchovávat se souhlasem vystupujících. 

 

Ing. arch. Michal Štěpař 

• Do Jednacího řádu se snažíme dostat, že zvukový záznam je určen pouze k zápisu, 

tudíž se nemůže archivovat a musí se mazat. 
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STAŽENO 

 
5. Změny rozpočtu k 31. 7. 2018 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000043/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 58 - 68. 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 0) 

 
6. Změny rozpočtu k 30. 8. 2018 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000044/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 69 - 73. 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 0) 

 

 
7. Změny rozpočtu k 30. 9. 2018 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000045/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 74 - 76. 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 0) 

 

 
8. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2018 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000046/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2018. 

Usnesení - (Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 
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9. Víceúčelové sportovní centrum Na Chobotě Praha 6 – Řepy - Dodatek č. 3 

Diskuse: 

 

Martin Marek 

• Zástupci firmy GEOSAN GROUP a.s. shrnuli zásadní fakta, která jsou předmětem 

daného materiálu a odpovídají na dotazy zastupitelů.  

 

Miroslav Bartoš 

• Zásadní problém byl v tom, že celou akci nám zkomplikoval ÚHOS. Jinak celá akce 

běžela dobře včetně spolupráce s budoucím provozovatelem. Společně teď hledáme řešení, 

jak dostavit centrum v řádné kvalitě za rozumné peníze. 

 

MUDr. Antoine Katra 

• Uniká časová posloupnost jednotlivých událostí. 

 

Miroslav Bartoš 

• Nejprve přišlo rozhodnutí ÚHOS a následně musela odejít firma Infinit. My jsme se 

odvolali. Byli jsme přesvědčeni, že jsme postupovali správně  

a museli jsme čekat, jak jednání dopadne. Problémy začaly koncem loňského roku. 

 

Ing. arch. Michal Štěpař 

• Tím, že společnost odešla a řeší se jiný provozovatel, je potřeba udělat ještě  

další změny, aby stavba mohla být dokončena a mohla se provozovat? 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Jedná se o druhé zvýšení ceny a cena byla navýšena o čtyřicet pět milionů korun. 

Nesouhlasím se způsobem, jak je nám to tady předkládáno a požadováno, abychom  

to schválili. 

 

Martin Marek 

• Pan Černovský musí konkretizovat o jaký trestný čin se tady jedná, protože pokud má 

konkrétní indicie, tak nám je jistě sdělí, abychom pro tento bod také nehlasovali. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Já žádám zastupitele, aby pro tento bod nehlasovali, abychom si ověřili,  

co bude následovat, když tento bod nebude schválen. 

 

Martin Marek 

• Celý problém se stavbou je od doby, co není Infinit. To, že jsme neschvalovali 

dopředu a následně se ty práce dělali, tak eliminujeme problém výstavby, aby stavba 

mohla probíhat dál. My nic neporušujeme. 
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Doc. PaedDr. Jan Farkač 

• Kdo je viníkem? ÚHOS. Pokud by nerozhodl, už by areál dávno stál. Jestli někoho 

žalovat, tak ÚHOS za ušlý zisk. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Já si vyprošuji pana Marka, aby mi vkládal do úst něco, co jsem neřekl. Že si snad 

nepřeji dokončení sportovního centra? 

 

Ing. arch. Michal Štěpař 

• Část víceprací je dána tím, že ten provozovatel musel odejít rozhodnutím úřadu.  

My musíme zaplatit to, co by zaplatil on, a i to co jsou vyvolané změny, se kterými 

zastupitelstvo souhlasilo. 

 

Miroslav Bartoš 

• Měli bychom se ptát, jestli to, co se tady navrhuje je bezpodmínečně nutné. Asi by 

bylo dobré, abyste se zeptali na ty nejdůležitější věci a měli trochu důvěry. Nikdo z nás 

nemá zájem, aby se stavba prodražila nebo zkomplikovala. 

 

MUDr. Antoine Katra 

• Věříte, že za tři měsíce to bude opravdu hotové?  

 

Mgr. Jitka Synková 

• My vůbec nerealizujeme žádný zbytečný luxus. Veškerý zvýšený standard jsme 

zrušili. Jdeme do standardních věcí, které jsme chtěli už od začátku. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Takto se nemůžete chovat. Vy jste si se soukromým subjektem dohadovali za veřejné 

prostředky různé úpravy a s tím nemohu souhlasit. 

 

Martin Marek 

• Vedete p. Černovský odborné diskuse, zeptal jste se za celou dobu alespoň na jeden 

změnový list? Když někdo o něčem diskutuje a nic o tom neví, tak je to smutné. 

 

Jaroslav Bíro 

• U pana Černovského je jasně vidět, že neví, co se tady v minulosti schvalovalo  

a řešilo. Prosím o dodržování jednacího řádu. 

 

Miroslav Bartoš 

• Peníze na zkvalitnění stavby byly smluvně vázány Infinitivem. Infinitiv to měl 

zaplatit. Není možné tedy tvrdit, že bychom my za zkvalitnění utratili jedinou korunu, 

dokud byl Infinitiv součástí celé akce. 
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Mgr. Jitka Synková 

• Infinit nám v prosinci představil změny, které plánuje. Všichni jsme souhlasili s tím, 

že jde o zkvalitnění celého projektu. Není pravda, že jsme si něco odsouhlasili sami.  

Vše prošlo zastupitelstvem. Nevím tedy, proč pan Černovský udává zavádějící informace. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Pokud soukromý subjekt si vyžádá soukromé investice a není možné je po něm 

požadovat, tak je chyba už na samotném začátku. 

 

Ing. Jaroslava Šimonová 

• Děkuji panu Bartošovi za postřehy z kontrolních dnů. Jaké důsledky by mělo 

neschválení tohoto dodatku? Jaké by byly další finanční náklady. Zda bude stavba 

dokončena v termínu a kdo bude zajišťovat zkušební provoz. 

 

Právník ÚMČ 

• Pokud by dodatek nebyl schválen, zhotovitel přijme určitá opatření až po případné 

zastavení stavby. Z toho by samozřejmě vznikla škoda, kterou by zhotovitel požadoval po 

MČ. Pokud by k něčemu podobnému došlo pak by byla odpovědnost na těch, kteří 

hlasovali proti a díky nímž ten dodatek nebyl přijat. Doufám, že k tomu nedojde,  

to by byla extrémní situace. 

 

Vedoucí odboru OÚRI, Ing. Alois Podaný 

• V krajním případě je předpoklad, že Geosan stavbu zastaví, proběhne inventarizace, 

která bude probíhat několik měsíců a kterou zaplatíme. Necháme udělat novou projektovou 

dokumentaci, kterou do soutěžíme a dostavbu odhaduji na dva roky. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Těžko může hlasování pro něco zakládat trestní zodpovědnost. Já nemám za povinnost 

schvalovat předklady ODS. 

 

Ing. Jaroslava Šimonová 

• V usnesení z minulého zastupitelstva bylo opravdu pouze doporučení, nikoli 

rozhodnutí o založení společnosti a také se tam zvažovali možnosti, se kterými nás 

seznámila paní advokátka a nebylo řečeno rozhodné slovo. 

 

Miroslav Bartoš 

• Já bych se přimlouval k tomu, aby co nejvíce věcí k tomuto problému vyřešilo ještě 

toto zastupitelstvo, protože nejlépe ví, o co se jedná a o co jde. 

 

Martin Marek 

• Domnívám se, že by právní oddělení mělo začít pracovat na těch podmínkách založení 

organizace. Ať to připravené schválí nové zastupitelstvo nebo se ještě sejdeme. Oprostěme 

se při hlasování od nějakého strachu či odpovědnosti trestní. Na každém z nás  

je odpovědnost čistě morální. To hlasování je o tom, zda chceme, aby se sportovní centrum 

dostavělo. 
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Doc. PaedDr. Jan Farkač 

• Dotaz. Co by udělal pan Černovský, pokud by se stal v následujícím volebním období 

starostou s naším sportovním centrem? 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Vrátil bych se k původnímu projektu. 

 

Ing. Lubomír Lampert 

• Chci vyzvat všechny zastupitele, aby hlasovali pro schválení Dodatku,  

protože neschválením vznikne daleko větší škoda. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000047/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

přijetí Dodatku č. 3 smlouvy o dílo č. 2017/0020 „Víceúčelové sportovní centrum  

Na Chobotě" spočívající v: 

- rozšíření předmětu smlouvy a rozsahu plnění 

- prodloužení termínu dokončení díla 

- odsouhlasení víceprací a méněprací, s navýšením ceny, 

2) rozhodlo 

o přijetí Dodatku č. 3 smlouvy o dílo č. 2017/0020 na stavbu „Víceúčelové sportovní 

centrum Na Chobotě". 

Zhotovitel: 

GEOSAN GROUP a.s. + PKS stavby a.s. - Centrum Na Chobotě 

GEOSAN GROUP a.s., U nemocnice 420, 280 02 Kolín III, IČO: 281 69 522 

(vedoucí společník) 

PKS stavby a.s., Brněnská 126/38, 591 01 Ždář nad Sázavou, IČO: 469 80 059 

(společník) 

Předmět smlouvy se rozšiřuje o provedení víceprací nezbytných k řádnému dokončení 

díla. 

Termín kompletního dokončení celého díla se prodlužuje na 23 měsíců od zahájení 

provádění díla. 

Cena Dodatku č. 3 za provedené více práce a méně práce: 
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Bez DPH                       2 130 4469,74 Kč 

DPH 21 %                          4 473 938,65 Kč 

S DPH                                                                                                 25 778 408,39 Kč, 

3) zplnomocňuje 

starostku MČ k podpisu Dodatku č. 3 smlouvy o dílo č. 2017/0020, schválené 

kompetentními osobami. 

Zodpovídá  

Ing. Alois Podaný, Vedoucí odboru územního rozvoje a investic zajistit potřebné 

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky 

  

Ing. Petra Kiliánová, Vedoucí odboru ekonomického, seznámit s usnesením 

 

Usnesení - (Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 

 
 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

Diskuse se zástupci Městské policie - problematika bezdomovectví 

 

Mgr. Jitka Synková 

• Zástupci Městské policie Vladimír Bernát a Mgr. Petr Moravčík odpovídají na dotazy 

občanů a zastupitelů. Jak je to například s pokutováním či vykázáním bezdomovců. 

 

Vladimír Bernát  

• Bezdomovectví je celospolečenský problém, který narůstá. MP problém řeší v mezích 

zákona. 

 

MUDr. Antoine Katra 

• Jsem spokojený s prací policie. Nemám pocit, že by tu lidí bez domova přibilo.  

Děkuji za vaši práci. 

 

Martin Marek 

• Problém bezdomovectví je stále stejný. Naposledy jsme odstranili lavičky, jako 

prevenci proti bezdomovectví na přání MP.  

 

Miroslav Bartoš 

• Myslím si, že v ulicích vidět jste, ale v nevhodnou dobu. Bylo by dobré, kdyby jedna 

nebo dvě hlídky chodili v noci na tato inkriminovaná místa. V době, kdy je to potřeba. 

 

Bc. Václav Dbalý 

• Já bych se bezdomovectvím nezabýval. To je volba určité skupiny lidí, kteří nechtějí 

pracovat, a proto nemají ani kde bydlet. Je to volba těch lidí. 
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MUDr. Antoine Katra 

• Problematika mládeže. Je třeba trochu represe. Nebýt benevolentní. Byl bych velmi 

tvrdý s parkováním před přechodem. 

 

Martin Marek 

• Veřejně vyzývám pana Václava Tittelbacha, známého sportovního redaktora,  

aby každý den nestál ve tři čtvrtě na osm před přechodem ve Vondroušově ulici se svým 

BMW, když vodí dítě do školy. Ne, nejste lepší než my a my tam kvůli vám budeme muset 

instalovat zábrany. 

 

Mgr. Bořek Černovský 

• Vidím tu jednu možnost s tím, že opakovaný přestupek lze kvalifikovat jako trestný 

čin. Používáte tento nástroj? 

 

Vladimír Bernát 

• MP neřeší trestné činy. Myslíte si, že soudce nebo státní zástupce dá přehrabávání 

odpadků jako trestný čin?  

 

Miroslav Bartoš 

• Možná byste byli překvapeni, kolik lidí u těch popelnic nejsou bezdomovci,  

ale občané a obyvatelé našeho sídliště. 

 

Monika Čermáková – občanka Řep 

• Bezdomovci v Řepích – myslím si, že problém bezdomovectví se tady zhoršuje.  

MP vidím pravidelně ráno na přechodech, za což jsem ráda, ale senioři se kterými pracuji 

se tady necítí bezpečně a ani my, kteří chodíme po desáté večer ven venčit naše zvířata. 

Jsou velice agresivní a hluční a vyvrcholilo to útokem na maminku s dítětem. Chtěla bych 

poprosit o hlídky ve večerních hodinách, abychom měli větší pocit bezpečí. 

 

Vladimír Bernát 

• Pokusíme se nabrat další lidi a být v noci více vidět. 

 

Miroslav Bartoš 

• Já bydlím v Galandově. Domnívám se, že v současné době je zde daleko větší problém 

s mládeží. S osmdesáti procent mluví rusky nebo ukrajinsky a chovají se jako když jim  

to tady patří. 

 

Šárka Strachová 

• Problém je i v Nevanově ulici směrem k hotelu. Tady přibylo hodně východních 

spoluobčanů a tady je to dost nepříjemné po té desáté hodině večerní. 

 

Vladimír Bernát 

• Do hotelu v Mrkvičkově ulici jezdí mládež z celé Evropy od jara do podzimu. 

Poslední čtyři roky mladí Chorvaté. Dříve fungovalo, že nás vedení hotelu informovalo  

a do těchto míst se postavila hlídka. 
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Vedoucí sociálního odboru, Bc. Jana Císařová 

• Sociální odbor se také zabývá problematikou bezdomovectví. Chtěla bych pochválit 

spolupráci s MP. Nabízíme bezdomovcům poradenskou činnost, zprostředkování 

ubytování, nabízíme doprovod, kontakty na Úřad práce a další. Vše je na dobrovolnosti. 

My nemůžeme nikoho nutit. Ta práce je s nimi velice složitá. Někdy se nám podaří 

některého člověka dostat nahoru, ale jsou to spíše výjimky. Na našem odboru máme přímo 

kurátorku pro dospělé, která přímo pracuje s osobami bez přístřeší. Spolupracujeme také 

s MHMP a lidi informujeme, kde mohou přespat, obdržet jídlo a čisté oblečení. Jinak co se 

nám osvědčilo je spolupráce s Nadějí, ale je to převážně o tom monitorování.   

 

 
10. Výpověď Smlouvy o spolupráci mezi Městskou částí Praha 17  

a korporací Infinit, s.r.o. 

Diskuse: 

 

MUDr. Antoine Katra 

• Nemusíme se obávat, že by ta firma na nás vymáhala náhradu škody? 

 

Martin Marek 

• Tato smlouva neřeší nic takového. Jestli nás bude nebo nebude někdo žalovat, to my 

nemůžeme vědět. 

Bc. Petra Loučka 

• Vzhledem k tomu, jak bylo řečeno tato smlouva je návazná na smlouvu o smlouvě 

budoucí pachtovní. Bez ní je prakticky bezcenná. Vzhledem k tomu, že první generální část 

smlouvy ÚHOS zakázal plnění, tato druhá část nemá smysl. Je to skutečně jen důvod právní 

jistoty. 

Ing. arch. Michal Štěpař 

• Z té smlouvy neplynou žádné finanční závazky. Je to forma spolupráce. 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000048/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

skutečnost, že v návaznosti na pravomocné rozhodnutí Úřadu pro ochranu 

hospodářské soutěže o zákazu plnění ze Smlouvy o smlouvě budoucí pachtovní 

uzavřené mezi Městskou částí Praha 17 a korporací Infinit, s.r.o. pozbyla účinnosti na 

ní závislá Smlouva o spolupráci ze dne 26. července 2017, 

2) schvaluje 

výpověď Smlouvy o spolupráci mezi Městskou částí Praha 17  

a korporací Infinit, s.r.o. ze dne 26. července 2017, 
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3) ukládá 

právnímu oddělení předložit výpověď Smlouvy o spolupráci mezi Městskou částí 

Praha 17 a korporací Infinit s.r.o. ze dne 26. července 2017 k podpisu starostce a poté 

jí doručit korporaci Infinit,. s.r.o., 

Zodpovídá  

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. & JUDr. Leo Salvet, Ph.D., DBA, Vedoucí právního oddělení  

    

Termín: 26. 9. 2018    

 

4) zplnomocňuje 

starostku Městské části Praha 17 k podpisu výpovědi Smlouvy o spolupráci uzavřené 

mezi Městskou částí a korporací Infinit,. s.r.o. ze dne 26. července 2017.  

Usnesení - (Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval: 3) 

 
 

 

 

 

Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na zasedání ZMČ. 

 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

 

 

Mgr. Jitka Synková              .................................................. 

                                        Starostka MČ Praha 17            

 

 

 

                                          PhDr. Jindřich Kadlec           .................................................. 

                                                  Zastupitel                                                                                  

 

 

 

                                          MUDr. Antoine Katra            .................................................. 

       Zastupitel                                                

 

 

 

 

 

V Praze dne: 26. 9. 2018 

Zapsala: Bc. Petra Kluge 


